

The Annual Asian Lantern Festival Celebration in Houston

Sunday, February 5, 2012, Houston Chinatown

德州侨学界第九届元宵节游园活动

2月5日在休斯敦隆重举行



农历正月十五，中国传统团团圆圆的元宵节，在这特殊有意义的日子，“第九届休斯顿华人华侨庆祝元宵节游园会”将于2月5日举行。组委会诚邀达拉斯，奥斯丁，圣安东尼奥等城市华人参加这一盛大活动。圣城华联将组团参加这一盛事，诚邀圣城各界华人朋友报名，“拼车”共同前往，华联将考虑给予油费的补贴，尤其欢迎有表演特长的朋友可以登台一展身手。到时大家可以观赏节目，游玩，抽大奖，猜灯谜，吃元宵及各种美食和顺便超市购物等活动。我们将2月3日星期五，通知报名朋友具体等车地点和出发时间

The Lunar New Year celebration is by far the biggest festival for Chinese and Asians around the world. Traditionally, the Chinese New Year's celebration starts from the first day of the Lunar New Year for 15 days until the Lantern Festival, which is also the first full moon of the New Year. On Sunday, February 5, 2012. Houston Chinese Association is hosting the 9th Annual Asian Lantern Festival Celebration. The celebration will include spectacular Chinese cultural performances, Chinese calligraphy, martial art, face painting, games, food, and much more. The event organizers are extending the invitation to friends and families beyond Houston, TX, to include Dallas, Austin, and San Antonio, TX.

San Antonio Chinese Alliance (SACA) is organizing a San Antonio group to participate in the celebration. You are invited to join by bringing your families and friends to enjoy the marvelous Lantern Festival Celebration in Houston, TX.. We strongly encourage our local artists and performers to showcase our music and artistic talents at the event. SACA will consider to provide limited amount of allowance to cover part of your travel expenses. Please make car pool arrangements with your families and friends. More detailed trip information will be provided to you by Friday 2/3/2012.

日期：2012年2月5日

农历正月十四/星期日

时间：上午11点开始，下午5点结束，

地点：休斯顿黄氏宗亲会馆及其周围广场

联系方式：

董峰： Dongfaster@gmail.com; 210-701-6197

张瑞芹： kekezhang9@yahoo.com; 210-865-6723

Place: Houston Chinatown
6925 Turglewood Drive
Houston, TX 77072

Time: 11:00am – 5:00pm
Sunday, Feb 5, 2012

Contact: dongfaster@gmail.com; 210-701-6197
kekezhang9@yahoo.com; 210-865-6723